
Oœwiadczenie z³o¿one
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w dniu 26 marca 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Oœwiadczenie dotyczy wewn¹trzresortowych regulacji dzia³añ wojewodów, którzy w swoich planach
zabezpieczenia zespo³ów ratownictwa medycznego nie uwzglêdniaj¹ ambulansów zakupionych ze œrod-
ków unijnych.

W ramach dzia³ania „Rozwój systemu ratownictwa medycznego” Programu Operacyjnego „Infra-
struktura i Œrodowisko” jednostki s³u¿by zdrowia otrzymywa³y po konkursie œrodki unijne na zakup
ambulansów medycznych. Warunkiem ich otrzymania zgodnie z rozporz¹dzeniami unijnymi by³o to,
aby karetki mia³y kontrakty na œwiadczenia medyczne z NFZ na piêæ lat, w przeciwnym razie œrodki te
podlegaæ bêd¹ zwrotowi. Wojewodowie, aktualizuj¹c roczne plany zabezpieczenia ambulansów medycz-
nych, niejednokrotnie zmieniaj¹ miejsca ich stacjonowania, tak ¿e jednostka, która kupi³a karetki dofi-
nansowane ze œrodków unijnych, poprzez te zmiany nie ma kontraktu z NFZ.

Zwracam siê z zapytaniem do Pani Minister, czy resort monitoruje takie przypadki, tym bardziej ¿e
roczne plany wojewodów s¹ ka¿dorazowo przedstawiane do zatwierdzenia ministrowi zdrowia.

Czy istniej¹ w resorcie rozporz¹dzenia, które nie pozwala³yby na zmianê kontraktów z NFZ tych be-
neficjentów, którzy zakupili ambulanse za unijne œrodki, i czy jest koordynacja dzia³añ wojewodów
z Centrum Systemów Informacyjnych Ochrony Zdrowia?

Czy do przetargu ofert kontraktu z NFZ nie nale¿a³oby wprowadziæ certyfikacji sprzêtu „ambulan-
sów”, a jednym z kryteriów oceny uczyniæ zakupy karetek pozyskanych ze œrodków unijnych?

Z powa¿aniem
Norbert Krajczy


